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PENDULE "AU NEGRILLON PORTEUR",Directoire, the bronzes by J.S. DEVERBERIE
(Jean-Simon Deverberie, died 1824), the dial signed LORY A PARIS (probably Germain
Claude Lory, active circa 1789/1810), Paris circa 1800. Matte and polished gilt bronze
and burnished bronze. With standing Moor in loin cloth holding the round clock case on
his head. On plinth with paw feet and decorated with masks, garlands and beading. The
clock with enamel dial and gilt brass movement striking the 1/2 hours on bell. Fine
bronze mounts and applications. 14x14x45 cm. Provenance: Private collection,
Germany. The pen drawing with watercolour is numbered 10 and is now in the
Bibliothèque Nationale at the Cabinet des Estampes. A clock of the same model is in
the Duesberg collection, Brussels.

Directoire, die Bronzen von J.S. DEVERBERIE (Jean-Simon Deverberie, gest. 1824),
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das Zifferblatt sign. LORY A PARIS (wohl Germain Claude Lory, tätig um 1789/1810),
Paris um 1800.

Bronze matt- und glanzvergoldet sowie brüniert. Stehender Mohr mit Lendenschurz,
Glasaugen, Perlschmuck und Pfeilköcher, das runde Uhrgehäuse auf dem Kopf
tragend. Auf rundem, profiliertem, mit Maskaronen, Girlanden und Perlstab
beschmücktem Sockel mit Tatzenfüssen. Emailzifferblatt mit arabischen Minuten- und
römischen Stundenzahlen. Vergoldetes Messingwerk mit 1/2-Stundenschlag auf Glocke.
Feine Bronzebeschläge und -applikationen. 14x14x45 cm.
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CHF 45 000 / 65 000
€ 46 390 / 67 010
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